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Marianne Lint
bewoner Turfmarkt

Ik deel de angst niet dat de gemeente met het voorliggende plan wordt meegesleept in een 
ondoordacht experiment. Het is doorgerekend en goedgekeurd door internationaal opererende 
kennisinstituten (TNO. TU Delft, Deltares). Die kennisinstellingen kunnen zich echt geen experimenten 
veroorloven. De uitvoering gebeurt in kleine stapjes die gedetailleerd worden gemonitord en eventueel 
bijgesteld, er gebeurt niets onomkeerbaars. Ja, het is wel nieuw. Maar de extreme klimaatverandering 
en bodemdaling van de laatste jaren is ook nieuw. Wil het laaggelegen gedeelte van de Turfmarkt en 
omgeving bewoonbaar blijven en niet steeds onderlopen bij de cluster-regenbuien, dan is snelle actie 
nodig om in ieder geval op de middellange termijn de historische binnenstad van Gouda te behouden.


